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Prázdniny – ty velké, letní… 

 

O letních prázdninách jsem byla na táboře, líbilo se mi tam, ale příští rok už nejedu. 

Pak jsem byla několik dní doma a chodila s nejlepší kamarádkou ven a chodila k ní 

spát. Ke konci července jsem byla na dovolené ve Sloupu v Čechách, byly tam samé 

vyhlídky a taky jsem vyšlapala horu Luž. Chvíli před dovolenou měla moje kamarád-

ka narozeniny, tak jsme se s jinými kamarádkami rozhodly, že jí upečeme dort, moc 

se nám povedl. Poté jsem zase chodila s kamarádkou ven a byla jsem na pouti ve 

Starém Hobzí, kde jsem běhala hasičské závody, získali jsme 2. místo, hodně jsem 

si to užila měli tam dobrou kapelu, i když si ze mě udělali srandu, protože jsem si 

řekla o jednu písničku a ani mi zazpívali jinou. Hodně často jsem jezdila na kole. 

Prázdniny mě moc bavily a užila jsem si je. Už se těším na další. | Gabriela 

 

Letošní prázdniny byly stejné jako minule, ale nebyly špatné, byla jsem převážně 

doma nebo venku s kamarády, ven jsme chodily skoro každý den, též jsme se začaly 

bavit s naší starou partou, se kterou jsme se nebavily 2 roky, což mi udělalo velkou 

radost. Jela jsem také na koupaliště s bráchou a našimi kamarády, jednou jsem tam 

byla s mamkou a její kamarádkou. Skoro každý víkend jsem byla na hasičských zá-

vodech, které mě vždy hrozně baví. Tady v Hobzí na dětských závodech jsme byli 

též, potkala jsem tu svého spolužáka a spolužačku, dali jsme tady náš osobní rekord 

s časem 19:06, a tak jsme vyhráli 1. místo, z čeho jsme měli všichni hroznou radost 

a kluci mě pak hodili do kádě. Často jsme se byli koupat v rybníku s kamarády na 

paddleboardech. Taky jsem se byla projet s kamarádkou na kole do Rakouska, ujeli 

jsme přes 10 km a poté jsme měli hasičský trénink, což byla makačka jako vždy. 

Prázdniny jsem si moc užila a už chci, aby byly zase. | Julie 

 

O prázdninách jsem většinu času odpočívala. Na začátku jsem byla na táboře, kam 

pojedu i příští rok. Dva dny po táboře jsem jela na 14 dní ke strejdovi. Když jsem při-

jela, pomáhala jsem babičce nebo odpočívala. | Tereza 

 

O prázdninách jsem většinu času odpočívala. Na začátku prázdnin jsem byla v zoo 

Tábor, bohužel zrovna tam stavěli nová místa pro zvířata, takže většina zvířat byla 

zalezlá, ale bylo to pěkné, koupila jsem si suvenýr, hrnek s tygrem, který se jmenuje 

Rocky jako můj malý pes. Další den jsme jeli k dědovi, kde jsme si zahráli stolní hry. 
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Pak jsem šla do vířivky a okolo desáté jsme jeli domu. Potom ke konci prázdnin jsem 

byla na pouti v Starém Hobzí, byla jsem tam z Gabčou A. a byla to sranda. Toť vše, 

prázdniny jsem si užila a už se těším na další. | Adéla 

 

Na začátku prázdnin jsme se vydali k babičce na Krym. Cesta byla dlouhá 3 dny. 

Když jsme konečně přijeli, byly 4 hodiny ráno. Měl jsem a pořád tam mám hodně ka-

marádů. Bylo nás asi 8 včetně mě. Celkem jsme tam byli skoro 3 týdny. Za ty 3 týdny 

jsme si hodně užili. Každý večer jsme hráli fotbal. Hráli jsme fotbal každý den, proto-

že jsme měli poblíž fotbalový stadion. Na to, že jsme tam byli tak dlouho, klidně bych 

tam zůstal ještě týden. Už se těším, až tam zase pojedeme. | Milan 

 

Tyto prázdniny byly spíše pracovní než odpočinkové. Skoro 

celé jsem je strávila taháním nábytku a krabic s věcmi, ale 

i tak byly dobré. Na začátku prázdnin jsem byla s mamkou 

u rybníka kousek od Slavonic. Zbytek volného času jsem 

chodila do bazénu a hlídala jsem svého malého bratránka. 

Taky jsem chodila ven se psy a vždy se snažila ujít minimálně 

tři kilometry. Přečetla jsem čtyři knihy od Chrise Cartera, který 

píše detektivní série knih. Poslední věc, kterou jsem dělala, 

byl běh. Běhám ráda, ačkoliv v takovém horku to nebylo nic 

jednoduchého. Tímto textem jsem shrnula své prázdniny jako 

povedené. Na jednu stranu hodně práce, ale na tu druhou velmi dobrý odpočinek od 

školy. | Dagmar 

 

Mé prázdniny byly celkem fajn, většinu času jsem sice seděl u počítače, ale stejnak 

se nějaké zážitky najdou. 

Třeba ježdění na motorce... Byl jsem na pár tratích, moje nejoblíbenější z nich byl 

Smrk u Třebíče. Jsou tam opravdu veliké skoky, když jsem je odkrokoval tak ten nej-

větší měl zhruba 19 metrů, jinak měly cca 10 metrů. Také jsem jezdil v Telči, ale tam 

ty skoky nejsou tak velké, je to spíše technická dráha, ale dá se tam taky dobře 

zajezdit. Také jsem si přes prázdniny sestavil počítač s Ryzen 5 a GTX 1660 Ti. 

Tyto prázdniny bych hodnotil velmi kladně, jen by mohly být trochu delší. | Matěj 

 

O prázdninách jsem nic moc nedělal, jenom jsem byl venku s kamarády do noci, byla 

to zábava, jen tak si povídat a chodit po městě. 

A když jsem nebyl s kamarády, tak jsem většinu času trávil na počítači, a proto jsem 

nevnímal čas a hrál do noci. Ráno jsem nemusel vstávat, takže mi to bylo celkem 

jedno. Občas jsem se ukázal i na nějakých akcích, ale jenom na chvilku, vždy to byla 

nuda. U kamaráda na chatě jsme dělali blbosti a grilovali a tak různě. | MichalH 

 

Moje prázdninová příhoda je, že jsem se s rodiči vydal do Lednicko-valtického areá-

lu. Hned po příjezdu jsme se šli kouknout na sochy z písku, které vypadaly docela 

hezky, po chvilce jsme odešli na představeni s dravci, kde jsem se dozvěděl nové 

a zajímavé informace. Nakoukli jsme i na minaret, který je dost vysoký, má asi něco 

přes 60 metrů. Pak jsme se vydali autem do ne moc vzdálené vesnice Pavlov, kde 
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po chvilce, co jsme vyšli z restaurace, projela krásná Audi R8 s krásně znějícím de-

setiválcovým motorem. Chtěli jsme se kouknout na zříceninu hradu Děvičky, kde 

jsme přišli a viděli jsme krásný západ slunce a přehradu Nové Mlýny. Pak jsme skoro 

za tmy sešli zpět a vydali se domů. | MichalK 

 

V sobotu ráno jsme já a moje rodina jeli na Vranov nad Dyjí se projet lodí Poseidon. 

Jeli jsme tam cca 2 hodiny a ještě jsme se zastavili na zámku, potom jsme si prošli 

pláž a zašli si na jídlo. Loď jela v 15:30, když jsme se najedli, bylo 15:00, takže jsme 

měli 30 minut dojít na druhou stranu, abychom mohli plout s tou lodí. Cesta trvala 

dvě hodiny. Na Poseidonu byl bar, kde se prodávalo piti a jídlo, když jste si dali toče-

nou limonádu, tak jste dostali jejich kelímek. Po návratu z lodi jsme jeli do Znojma. 

Tam jsme na koupaliště strávili asi hodinu, pak jsme si zašli na kebab. V devět hodin 

večer jsme vyjeli domů. Klidně bych jel na Vranov nad Dyjí znova, bylo to tam super 

a prázdniny jsem si hodně užil a doufám, že se pojedu podívat příští prázdniny třeba 

na Lipno. | Josef 

 

Průzkum agentury Nols 

 

Naše jen STĚŽÍ ovlivnitelná agentura pilně zkoumala, tentokrát proběhlé hlavní 

prázdniny, různé školní akce a jiné náhrady za výuku. Výsledky v podobě grafů 

a slov bezplatně předkládáme! 
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2. Co bylo o prázdninách nejlepší? 

přespání u kamaráda, koupání v bazénu, jezdění po 

tratích a dobré počasí, výlety, dovolená, spaní, když 

jsem jel s rodinou na Vranov nad Dyjí, když jsme jeli na 

týden do Jiřic, plavba po Vltavě, že jsme jeli do duo-

campu, hasičské závody a koupání v rybníce s ka-

marády, o prázdninách bylo nejlepší volno, že jsem 

nebyl nemocný, nejlepší bylo, když jsem byla s kama-

rádkami, tábor, výlety, tábor, plavání v jezírku, koupání se v bazénu, koňský 

tábor, žádná škola, vše, žně a siláže a kamarádi, kamarádi, odpočinek od 

školy, nevím 
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4. Kde bys nejraději trávil(a) prázdniny? 

u moře, doma, těžko říct, na Maledivách, u moře, doma, u moře, v přírodě 

nebo u babičky, u moře s rodinou, nejradši bych strávil prázdniny u moře, v Itá-

lii, nejraději bych je trávil doma, 60 % doma a 40 % na horách na procházkách, 

ráda bych asi jela do Itálie, u moře, na horách, na horách, doma, na pláži, 

u koní, Havaj / Florida / pláž / atd., doma a u babí a u dědy, v traktoru, s partou 

kámošů přespávat na louce nebo někde, v Rusku (Pavle, opravdu?), u moře 

 

 

 

 

 

7. Co znamená pranostika  

„Ozve-li se v září hrom, bude v zimě zavát každý strom.“? 

Že na zimu bude velká zima. Jestli v září bude bouře, tak v zimě bude sníh. 

Za chvíli bude zima. Jestliže bude v září bouřka, tak napadne v zimě hodně 

sněhu. Bude zima. Když zahřmí v září bude sněžit. Bude zima. Že budou 
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stromy poseté sněhem. Když bude v září hrom, bude na zimu sníh. Když bude 

v září bouřka, bude v zimě sněžit. V září musí být bouřka. Když bude v září 

bouřka, bude v zimě sněžit. Pokud bude propršené září, bude v zimě zima. Že 

v září bude bouřka a v zimě bude možná hodně sněhu. Že se blíží zima. 

Pranostika znamená, že pokud v září uslyšíme hrom, můžeme očekávat, že 

zima bude velmi tuhá a sněhová. Tato lidová moudrost vychází z pozorování 

přírody a počasí, kdy bouřky v září často předznamenávají chladné a sněhové 

zimní období. Znamená, že pokud v září uslyšíme hrom, můžeme očekávat, 

že zima bude velmi sněhová a stromy budou pokryty sněhem. Myslím, že to 

znamená, že když jsou v září bouřky, bude v zimě hodně sněžit.  

Nevím (6x) 

Místo odpovědi jiná pranostika: Teplé září – dobře se ovoci i vínu daří. 

 

 

Prázdninová příhoda 

O prázdninách jsem jednou spala u nejlepší kamarádky. Moji kamarádku napadlo, že 

si vytvoříme otisk našich rukou na plátně. Byl to dobrý nápad, ale my jsme prostě ne-

šikovné, takže nám to trvalo 2 hodiny Měly jsme taky docela špatné barvy, protože 

rychle zasychaly. Mezi tím, co jsme si obtiskovaly ruce, jsme zapnuly živé vysílání na 

Instagramu, nikdo tam stejně nepřišel, tak jsme ho pochvíli vypnuly. Těmi barvami 

jsme zamazaly skoro celou podlahu, protože jsme to vytvářely 

na zemi. Když jsme po 2 hodinách měly hotová plátna, šly jsme 

to po sobě uklidit. Jak jsme si umývaly ruce, všimly jsme si 

velkého pavouka, takže jsme hned vyběhly z koupelny, vzaly 

do ruky deodorant a začaly to po něm stříkat. To nepomohlo, 

proto jsme vzaly botu a tou ho zabily. Ten den jsem si s ní hodně užila, i když už 

jsme se tam vztekaly. | Gabriela 

(Jestlipak si to užil i ten pavouk? Co někoho statečného zavolat, ať pavouka vyhodí ven?) 

 

Co se mi stalo v létě: byl sluneční den a my s bráchou Jardou a jeho přítelkyní Mar-

kétou jsme se rozhodli, že pojedeme na chatu, tak jsme se zabalili a jeli jsme ještě 

nakoupit nějaké jídlo na tu chatu. Po třech hodinách balení a nakupování jsme vyjeli, 

vše bylo dobré. Po příjezdu jsme tam uklidili a připravili si postel, potom jsme si 

povídali venku a byl večer a my se rozhodli jít se projít. A to nebyl 

dobrý nápad, protože jsme se ztratili! Ale vše dobře dopadlo 

a dostali jsme se zpátky. Po návratu jsme šli spát – noc byla 

taková divná, nemohla jsem vůbec usnout. Nakonec bylo ráno 

a my se vzbudili a šli jsme se nasnídat a trochu uklidit. Potom 

jsme byli u rybníku skoro celý den. Večer začal foukat vítr a byla 

bouřka. | Kristýna 
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Exkurze | Sportovní den 

Cesta byla velice zajímavá, akorát se mi nelíbilo, že pan řidič cestou do Třebíče dost 

topil, i když v autobuse před tím, než začal topit, bylo akorát. Ale pan řidič už nazpá-

tek naštěstí zapnul klimatizaci. 

Třídírna, skládka Dozvěděli jsme se o tom, jak třídit odpad, i když jsem to párkrát už 

slyšel, a nakonec jsme si tam pustili popelářské písničky a šli jsme se kouknout, jak 

třídí odpad, což bylo docela zajímavé. Dokonce jsem viděl jak paní, která třídila plast, 

vytáhla motorovou pilu, která by tam asi úplně neměla být. 

V Alternátoru to bylo zajímavé a rád jsem se tam kouknul, i když jsem tam jednou 

byl. Pán nám ukázal na takové kouli, kde se promítala Země, různé zajímavé 

informace. Třeba kolik letadel letělo. 

Myslím si, že sportovní den se nám oprav-

du povedl, mohlo to být lepší, ale to třeba 

příště. Prvně byl proslov a pak vylosování 

týmů a potom začaly první hry. Myslím si, že 

výkony týmů byly dobré. Když odehrály 

všechny týmy, byla poslední hodina a my 

jsme vyhlásili ty nejlepší a šli jsme domů. | MichalK 

 

Cesta autobusem byla jako vždy nejlepší. Vždy se hodně nasmějeme a popovídá- 

me o všelijakých věcech. Výhled z okna byl také hezký, ale hovory s kamarády by- 

ly lepší. 

Exkurzi na skládku bych zhodnotila jako méně povede-

nou. Nejhorší ze všeho bych zápach, ze kterého mi bylo 

na zvracení. Každopádně to k odpadkům patří. S paní 

učitelkou jsme se shodly, že to může být inspirace nebo 

odstrašující příklad.  

Alternátor ale dopadl o moc lépe. Bylo tam hodně informací a různých objektů se 

kterými jsme mohli manipulovat a zkoušet různé věci. Nejvíce mě zaujala promítací 

koule, která je vyrobená společností NASA. Seděli jsme kolem ní na židlích a sledo-

vali jsme různé věci, co se na ní promítaly. Při tom jsme poslouchali pána, který nám 

přednesl spousty informací o vzniku Země a změnách od počátku její existence  

do dnes.  

Sportovní den byl zajímavý. Na jednu stranu já mám 

volejbal ráda a baví mě ho hrát, ale na tu druhou se to 

děcka ze šesté a sedmé třídy teprve učila, což znamená, 

že jsme si nezahráli. Nikomu to ale nedávám za vinu. 

Chápu šestou i sedmou třídu, že když to předtím nehráli 

a najednou mají hrát turnaj, tak to není jednoduché a ani 

spravedlivé. | Dagmar 
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Tato exkurze byla celkem zajímavá. Když jsme jeli autobusem do Třebíče, tak pan 

řidič měl asi zimnici, protože topil jako blázen přesto, že venku bylo +20 stupňů. Poté 

co jsme dorazili na místo, tak jsme si šli na tři čtvrtě 

hodiny sednout a poslouchali jsme popelářské 

písničky. Když jsme byli ve třídírně, tak tam byl 

hodně velký zápach (nechápu, jak tam pracovníci 

mohli dýchat).  

V Alternátoru už to bylo celkem fajn, měli tam ně-

jaké hrací automaty, ale hlavně mnoho informací, 

které si člověk na dotykovém tabletu mohl projíždět. Celá exkurze byla celkem dobrá, 

až na pana řidiče, co topil v autobuse a bylo tam na padnutí. Takže bych to i přes tyto 

komplikace hodnotil celkem kladně, dal bych tomu 7 bodů z 10. 

Sportovní den byl celkem fajn. Sice jsme alespoň mohli hrát něco, co umíme, ale to 

nikomu asi nedošlo... Volejbal jsme v tělocviku hráli za rok tak dvakrát, takže celkově 

naše hraní za mnoho nestálo. Jediní, komu to šlo, byli ti, co chodí na kroužek volej-

balu. Jinak to bylo v pohodě, ale na příště bych vybral něco záživnějšího a lehčího, 

protože 70 % lidí nemohlo míč přehodit ani přes síť, natož hodit to soupeři trochu dál. 

| Matěj 

 

 

POKOS 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příprava občana k obraně státu 

Na této akci byly čtyři stanoviště. Na prvním stanovišti bylo něco ohledně pistolí a by-

la tam i možnost si z nich zastřílet na plechovky. Na druhém byla paní, která nám ře-

kla něco o první pomoci a co máme v této příležitosti dělat, 

jak reagovat. Také u tohoto stanoviště byla šance si vy-

zkoušet masáž srdce. Další stanoviště shrnovalo vše o PO-

KOSu od výcviku po různé zajímavosti. Poslední část této 

akce byly granáty, něco o nich a poté nám pán řekl, jak s ni-

mi správně zacházet a opět byla příležitost s maketami gra-

nátu hodit do vyznačeného pole. 

Na této akci mě nejvíce zaujaly granáty a něco ohledně masáže srdce. | Nikola 
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Jako první jsme se rozdělili na 4 týmy po 8 až 9 lidech. My jsme měli strašné štěstí, 

protože jsme šli jako první střílet z airsoftek.  

Pak jsme šli k vojákovi, ten nám řekl, co se v armádě dělá a jak celá funguje. 

Pak jsme šli házet granáty a pán nám řekl, jak se co dělá. Tam jsme si nasadili 

vojenskou vestu a helmu a šli jsme házet granáty. 

Potom jsme šli k Červenému kříži, kde jsme jako by resuscitovali. Nakonec se všichni 

shromáždili, udělali si společnou fotku a šli do školy. | Tomáš 

 

Na POKOSu byly čtyři stanoviště. První bylo hod granátem, kde nám pán řekl a uká-

zal, jak se hází s granátem. Na druhém stanoviště jsme si s paní povídali o první 

pomoci, pak jsme si zkusili masáž srdce. Na třetím místě se střílelo z airsoftových 

zbraní, kde nám prvně pán řekl, jak se drží pistole. Jako poslední stanoviště byly 

informace o armádě. Nejvíce se mi líbilo, když jsme si mohli zkusit střílet. | Lucie 

 

Akce POKOS se mi líbila, byla tam střelba na terče s airsoft zbraněmi. Poté tam byla 

první pomoc, kde jsme si zkusili masáž srdce. Potom jsme si vyzkoušeli hod graná-

tem a museli jsme se trefit do zákopů. A poslední stanoviště, kde byl pán, který mluvil 

o své práci, poskytoval informace o armádě a psychických zkouškách. Nejvíce mě 

zaujala první pomoc. 

Odnesl jsme si z toho, že když se něco stane druhým, tak vím, jak postupovat. | 

Matyáš 

 

Dnes za námi přijeli vojáci z Armády České republiky z Českých Budějovic. Akce se 

konala po 1. vyučovací hodině u nás za školou na louce, byla tam dohromady čtyři 

stanoviště. Viděli jsme tam, jak se hází granáty, střílí z airsoftových zbraní a jak se 

poskytuje první pomoc. Také tam byla vojenská sanitka a vojenské auto. Rozdělili 

jsme se do skupin po 7, a pak jsme se každá skupina vydala na stanoviště, které 

nám bylo určeno. Moje skupina jako první šla na střílení airsoftovými zbraněmi, to 

všechny asi nejvíce bavilo. Střílelo se do plechovek a spousta lidí se trefila, dokonce 

i paní učitelky si to zkusily. Naučili nás, jak správně držet zbraň a jak s ní bezpečně 

zacházet a také jak mířit. Na druhém stanovišti nám pán povídal, jak to chodí v armá-

dě a jaké jsou podmínky, abychom mohli jít do armády, a jak zhruba vypadají fyzické 

testy a také i psychické. Prý je tam 17 % žen a zvládají to skoro jako chlapi. Na třetím 

stanovišti jsme zkoušeli házet granáty, pán nám vysvětlil, jak granáty správně házet 

a jak fungují a také jaké typy granátů se používají.  

Každý měl tři pokusy a musel si obléct vojenskou vestu a helmu 

a vždy si musel zkontrolovat cíl, kam hází a zařvat „granát“. Na 

čtvrtém stanovišti jsme se učili resuscitovat, každý z nás si to zkusil 

na 1 minutu, všem to docela šlo. Paní nám tam také povídala, co 

dělat, když uvidíme ležet člověka na zemi atd. Také nám ukázala 

aplikaci záchranka. Pak jsme si mohli vlézt do té sanitky a zkusit si 

zahoukat. Akce se mi moc líbila a nejvíce mě bavilo střílení z airsoftek. Všichni byli 

moc milí a hodní. Myslím si, že to všechny bavilo a byla to velká legrace. | Lucie 



 

 

 


